
Bestyrelsesmøde Kragelund Vandværk 

Dato: Nov d. 14, 2024 

Sted: Ved Knud 

Deltager: Knud Erik, Ole, Jan, Poul  

Fraværende:  Karin  

Skriver: Ole  

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Agenda: 

• Åbne punkter fra sidste møde Juli 2024, Alle 

• Økonomi og Regnskab: Karin/Ole   

• Status Fjernvarme: Ole 

• Status Solanlæg: Ole 

• Teknik og Drift: Knud 

• Vandkvalitet: Knud 

• Grundvandssamarbejde Silkeborg Kommune: Knud & Ole  

• Generalforsamling 2025: Ole 

• AOB  

- 10 nye tilslutninger Kragelundtoften 

- status inspektion fra kommunen   

- Ny samarbejdsaftale Silkeborg kommune: Karin og Ole 

• Næste møde.   

Åbne punkter fra sidste møde: 

- Blev gennemgået under de enkle hovedpunkter  

 

Økonomi/Regnskab 

- Ole gav kort opdatering på regnskab, vi har høje indtægter på grund af 10 nye udstykninger 

ca Dkk 250 k. Omkostninger ser også fine ud åtd er der et overskud på ca dkk 70k.  

- Det er lykkedes Karin at få indlånsrenten op på 1,5%. Ved indlån på ca 1 mill  

- Karin reviderer alle tal. 

- Vi skal have forberedt en Balance for 2024 til Generalforsamling i februar. Action Karin 

 



Status Fjernvarme: 

- Projektet er lukket, det blev for dyrt.  

 

Status Solanlæg: 

- Vi har indhentet tilbud fra 5 leverandører.  

- Vi vil foretrække Sinus da de er lokale, Bedt dem revidere deres tilbud med krave om at 

komme under Dkk 300 k.  

- Forventer afgørelse i november.  

 

Teknik og Drift 

- I juni var der tilsyn fra Silkeborg Kommune, rapporten er generelt positiv. Vi sender vores 

kommentar i november. Knud og Ole laver svarbrev  

- 10 nye udstykninger. Knud lavede tilbud. Arbejdet er udført 

- Lørdag d 16 (lige efter vores møde) var der rørbrud bag den gamle kro. En 65 mm ledning. 

Arbejdet er udført 

 

Vandkvalitet: 

- Ingen kommentar, kvaliteten er fortsat god. 

 

Grundvandssamarbejde Silkeborg Kommune: 

- Ingen kommentar/nyt, Ole og Knud deltager  

 

Generalforsamling: 

- Som noget nyt afholder vi generalforsamling på et fælles møde med 

Borgerforeningen og Forsamlingshuset. Vi håber derved at vi kan få større tilslutning 

og ”dele udgifter” 

- Mødet bliver februar d 27, fra 18.00 til ca 20.00 2025.  

- Dagsorden ifølge vedtægter  

- Karin, Jan og Poul er på valg. Det er beklageligt at Jan ikke ønsker genvalg, der 

opfordres til at vi finder en ny og kvalificeret kandidat inden generalforsamlingen.  

 

 

 

 

 



AOB 
 

- Beredskabsplan. Knud kom med oplæg.  Knud og Ole færdiggør planen og distribuer inden 
udgang af november. 

- Vand prøver er en meget stor omkostningspost. Prøverne tages efter et kontrolprogram 
udstukket af Silkeborg Kommune. Kravene er højere i kontrolprogrammet end loven 
foreskriver, vi vil undersøge om det ikke kan optimeres bedre. Ole undersøger og kommer 
med indstilling.  

- Prisstigning 2025. med baggrund i at vi får Solanlæg der vil give os en strømbesparelse på 
ca 50% har vi besluttet at fastholde prisen og ikke have prisstigning i 2025.   

   
Næste møde(r): Torsdag Jan. D 16, 2025 


